
 
Z A P I S N I K 

 
Sa 9. sjednice Odbora 8. saziva GDCK Crikvenica, održane četvrtak, 25.10.2018. godine u 
sjedištu na adresi Trg Stjepana Radića 2, s početkom u 17:00 sati. 
Sjednici su nazočni članovi Odbora: Iva Skočilić (predsjednica), Edina Šutić, Ljiljana Mavrić, 
Nikica Barac, Robert Šandl 
Odsutna: Ivona Matošić 
Zapisničar: Irena Gašparović 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Odbora 
2. Izvještaj o radu između dvije sjednice Odbora 
3. Akcija Solidarnost na djelu 2018. 
4. Svečana godišnja skupština Aktiva DDK 
5. Operativni plan GDCK Crikvenica 
6. Pripreme za redovnu godišnju Skupštinu GDCK Crikvenica 
7. Razno 

 
AD.1  Ravnateljica društva Irena Gašparović je, uz poziv na sastanak Odbora, dostavila 
zapisnik s prethodne sjednice Odbora, te je isti jednoglasno prihvaćen. 
 
AD 2. Ravnateljica Irena Gašparović je izvjestila članove Odbora o provedenim aktivnostima 
između 2 sjednice Odbora. Pisani izvještaj je sastavni dio ovog zapisnika. 
 
AD 3. Ravnateljica Irena Gašparović je prisutne članove Odbora upoznala s provođenjem 
akcije Solidarnost na djelu, čija sredstva će biti utrošena za nabavku poklon bonova socijalno 
ugroženim građanima Grada Crikvenice uoči Božića 2018. i Uskrsa 2019. 
 
AD 4. Ravnateljica Irena Gašparović je upoznala članove Odbora s nadolazećom svečanom 
sjednicom Aktiva DDK koja će se održati 29.10.2018., i na kojoj će biti uručena priznanja 
darivateljima koji su ostvarili jedno od jubilarnih darivanja tijekom prethodne godine. Uz to, 
bit će podijeljene i jubilarne zahvalnice HCK povodom tri velike obljetnice. 
 
AD 5. Ravnateljica je svim članovima Odbora dostavila i prijedlog novog Operativnog plana 
kojeg je izradio Krizni stožer GDCK Crikvenica, a sukladno rješenju DUZS nakon 
inspekcijskog nadzora.  Članovi Odbora su jednoglasno prihvatili novi Operativni plan. 
 
AD 6. Ravnateljica je izvjestila članove Odbora o obvezi održavanja skupštine, te je 
dogovoreno da će ista održati krajem 11. mjeseca, s time da će se datum utvrditi naknadno. 
Ravnateljica je upoznala sve članove o dokumentima koje Skupština mora usvojiti. 
 


